

Version 4510116

Release notes [EN]

Fix: Enable change to give feature for the new XPF currency.

New feature: New configuration option that will, if it's the norm in a jurisdiction, round all taxes up instead of rounding to down if the value ends with 1 to 4 and rounding up for values ending with 5 to 9.

Improvement: Display taxed price in the product information tab of the invoice details panel.

Improvement: Add new system config to fully hide the cost in Inventory Transfers and Supplier Transactions if the user doesn't have the right to see cost/profits. Including the total and subtotal since the cost can be inferred from them.

Notes de version [FR]

Correction: Activer la fonction de remise de monnaie pour la nouvelle devise, XPF.

Nouveauté: Nouvelle configuration qui permet, si c'est la norme dans une juridiction, d'arrondir toutes les taxes vers le haut au lieu d'arrondir vers le bas si la valeur se termine entre 1 et 4 et vers le haut si elle se termine entre 5 et 9.

Amélioration: Le prix taxé est affiché dans l'onglet d'information produit dans le panneau de détails de la facture.

Amélioration: Nouvelle config de système qui cache complètement le coût dans les transferts inventaire et les transactions fournisseur si l'utilisateur n'a pas le droit de voir les coûts et profits. Incluant le total et le sous-total puisqu'on peut en déduire le coûtant.